
Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Združenia TKO Semeteš n .o ., 

konanej dňa 05.10.2023 v zasadačke MsÚ - Turzovka. 

Správna Rada sa uskutočnila dňa 05.10. 2023, hod. – 13.00 hod. 

Prítomní: Viď. podľa prezenčnej listiny 

Pozvaní hostia :  Starosta obce Klokočov Ing. Radoslav Zajac 

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určiť zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

3. Schválenie overovateľov zápisnice.  

4. Kontrola plnenia úloh. 

5. Schválenie delegovaného člena do Dozornej rady za obce Podvysoká, Olešná, Staškov 

Dlhá nad Kysucou na volebné obdobie 2022-2026. 

6. Schválenie Výročnej správy za rok 2022. 

7. Správa o plnení rozpočtu Združenia TKO Semeteš, n. o. k 31.08.2023. 

8. Rôzne. 

9. Záver 

 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

Predsedníčka správnej rady Združenia TKO Semeteš n. o. Ing. Jana Majtanová otvorila 

zasadnutie, privítala prítomných a skonštatovala, že SpR je uznášaniaschopná.  

Prítomní 6 členovia správnej rady (Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, 

JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková). 

Prítomní 2 členovia dozornej rady (Vladimír Stuchlík, JUDr. Štefan Pončka). 

 

Návrh na uznesenie – bod B) č.1 – Správna rada schvaľuje návrh programu konania 

SpR Združenia TKO Semeteš n.o. 

 

Predsedníčka SpR Ing. Jana Majtanová dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

 



2. Určenie zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

       Predsedníčka SpR navrhla, aby zapisovateľom zápisnice bola Ing. Jana Brezinová. 

 

       Správna rada berie na vedomie zapisovateľku zápisnice a uznesenia. 

 

 

3. Schválenie overovateľov zápisnice. 

 

Predsedníčka SpR navrhla, aby overovatelia zápisnice boli Ing. Stanislav Gašparík a Mgr. 

Katarína Chnapková. 

 

Návrh na uznesenie – bod B) č.2 – Správna rada schvaľuje overovateľov zápisnice Ing. 

Stanislava Gašparíka a Mgr. Katarínu Chnapkovú. 

 

Predsedníčka SpR Ing. Jana Majtanová dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

4. Kontrola plnenia úloh 

 

       Predsedníčka SpR prezentuje plnenie úloh z uznesení  predošlých  zasadnutí SpR. 

 

      Úlohy z uznesenia č. 1/2023 zo dňa 28.02.2023 : 

 

 

- Správna rada ukladá riaditeľke Združenia TKO Semeteš, n. o., aby preverila možnosť 

napojenia sa na našu transformačnú stanicu priamo u pracovníka SSD, za podmienok, že 

organizácia bude mať naďalej svoje odberné miesto s max. rezervovanou kapacitou 20 

kWh, svojho dodávateľa energie (možnosť vlastného obstarávania), transformačná stanica 

bude naďalej slúžiť svojmu účelu a nezmení svoj technický stav., úloha je splnená, 

žiadosť a následne i stanovisko SSD k  žiadosti boli zaslané všetkým členom SpR na 

ich emailové adresy. 

 

- Správna rada poverila riaditeľku Združenia TKO Semeteš, n.o., aby vypovedala Mandátnu 

zmluvu o poskytovaní právnej pomoci, uzatvorenou medzi Advokátskou kanceláriou 

JUDr. Peter Strapáč, PhD. s.r.o. a organizáciu Združenie TKO Semeteš, n.o., úloha je 



splnená, zmluva bola vypovedaná 31.08.2023 a trojmesačná výpovedná lehota začne 

plynúť od 01.09.2023. 

 

- Správna rada poverila riaditeľku Združenia TKO Semeteš, n. o., aby oslovila znalca na 

vyčíslenie ceny majetku  - Mitsubishi Fuso valník plachtový a návrh predložila na 

najbližšom zasadnutí SpR., je v plnení, majetok je dočasne odhlásený z evidencie 

motorových vozidiel na dva roky, následne sa bude hľadať znalec na vyčíslenie 

majetku. 

 

 

- Správna rada poverila riaditeľku Združenia TKO Semeteš, n.o., aby založila živnosť 

Organizácie Združenie TKO Semeteš, n. o. a vykonala registráciu v obchodnom registri, 

pre účely zaregistrovania vozidiel na OÚŽP, ktoré sú určené na zvoz odpadu, úloha je 

splnená, živnosť je založená. 

      Úlohy z predošlých zasadnutí SpR  boli splnené. 

 

      Správna rada berie na vedomie plnenie úloh. 

 

5. Schválenie delegovaného člena do Dozornej rady za obce Podvysoká, Staškov, 

Olešná, Dlhá nad Kysucou na volebné obdobie 2022-2026. 

 

 

Predsedníčka SpR predstavila prítomným členom SpR delegovaného člena do Dozornej 

rady Združenia TKO Semeteš, n. o. 

- za obce Podvysoká, Staškov, Olešná, Dlhá nad Kysucou JUDr. Štefana Pončku, 

poslanca obecného zastupiteľstva obce Staškov na volebné obdobie 2022-2026, ktorý bol 

schválený uznesením č.279/2022 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Staškov, 

uznesením č. 55/2022 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Podvysoká zo dňa 

13.12.2022, uznesením č. 28/2022 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Olešná zo 

dňa 20.01.2023, uznesením č. 04/08/2022 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Dlhá nad Kysucou zo dňa 14.12.2022. 

 

Návrh na uznesenie – bod B) č.3 – Správna rada schvaľuje delegovaného člena do 

Dozornej rady za obce Podvysoká, Staškov, Olešná, Dlhá nad Kysucou na volebné 

obdobie 2022-2026 JUDr. Štefana Pončku. 

 

 

 

 



Predsedníčka SpR Ing. Jana Majtanová dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

6. Schválenie Výročnej správy za rok 2022 

 

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej, aby odprezentovala 

Výročnú správu pre rok 2022. 

 

Ing. Jana Brezinová – Výročná správa obsahuje správu o činnosti Združenia TKO 

Semeteš, n. o., hospodársky výsledok pre rok 2022 spolu s prílohami, dôvodovú správu a 

správu nezávislého audítora. Výtlačok Výročnej správy pre rok 2022 Vám bol zaslaný na 

Obecné úrady v druhej polovici apríla 2023. Hospodársky výsledok pre rok 2022 po 

zdanení je – 36 917,58 eur /strata/a mal by sa preúčtovať na účet 428 – nevypriadaný 

výsledok hospodárenia minulých období. Hospodársky výsledok minulých období je - 

53.673,97eur /strata/.  

Koncom roka 2021/11 sa obstaralo vozidlo na zber komunálneho odpadu za obstarávaciu 

cenu vo výške 186 240,00 eur . Strata v roku 2022 bola spôsobená odpismi dlhodobého 

nehmotného a hmotného majetku, ktoré boli zaradené do nákladovej časti v celkovej sume 

61 502,56 eur. Odpisy z dotácií na investície minulých období ( Environmentálny fond 

SR, Recyklačný fond) vykrývajú v príjmovej časti nákladové odpisy vo výške  12 597,45 

eur. Odpisy za investičný majetok a odpisy drobného dlhodobého majetku zakúpených z 

vlastných zdrojov predstavujú sumu 2 476,04 eur. 

 

Návrh na uznesenie – bod B) č.4 – Správna rada schvaľuje Výročnú správu za rok 

2022 a schvaľuje hospodársky výsledok preúčtovať na účet 428 -  nevysporiadaný 

výsledok hospodárenia minulých období.  

 

 

 

Predsedníčka SpR Ing. Jana Majtanová dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 



7. Správa o plnení rozpočtu k 31.08.2023 

 

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej, aby odprezentovala plnenie 

rozpočtu k 31.08.2023. 

 

Ing. Jana Brezinová –  

Nákladová časť rozpočtu k sledovanému obdobiu bola plnená na 66,39 %, priemer 

plnenia k danému obdobiu je 66,66 %. Výrazný nárast percenta plnenia na účte 511 030 - 

Opravy a udržiavanie je spôsobený nepredvídanými opravami dopravníkového pásu na 

triediacej linke, šmykom riadeného nakladača LOCUST a v neposlednej rade opravami 

dvoch paketovacích lisov, ktorých rok obstarania je 2005 a 2011, svojím opotrebovaním 

vykazujú častejšiu poruchovosť ako v minulosti. (viď. Príloha zápisnice - opravy). 

Prevyšujúce náklady na uvedenom účte pokryjeme finančnou rezervou z iného 

nákladového účtu. (viď. Príloha zápisnice – plnenie rozpočtu).  

Príjmova časť rozpočtu k sledovanému obdobiu bola plnená na 65,84 % v porovnaní so 

schváleným rozpočtom, nepriaznivý pokles percenta plnenia na účte 691 001 – Dotácie 

ÚPSVaR je odôvodnený dlhodobou PN pracovníčky zaradenej do Chránenej dielne. (viď. 

Príloha zápisnice – plnenie rozpočtu).  

V konečnom výsledku a pokročilému obdobiu hospodárskeho roka je plnenie rozpočtu 

k 31.08.2023 v rovnováhe a v súlade so schváleným rozpočtom. 

 

Správna rada berie na vedomie správu o plnení rozpočtu k 31.08.2023 

 

8. Rôzne 

 

8.1. Návrh na pravidelný ročný finančný príspevok pre organizáciu Združenie TKO 

Semeteš, n. o. v podobe 1 eura/obyvateľ, za účelom zriadenia fondu opráv 

dlhodobého hmotného majetku, ktoré nepokrýva schválený rozpočet. 

Členovia Správnej rady sa zhodli na jednorazovom finančnom príspevku v podobe 

preplatenia nákupu techniky pre Združenie TKO Semeteš, n. o. – vysokozdvižný vozík 

s prídavným zariadením. Kľúčom pre výpočet podielu finančného príspevku 

z obstarávacej ceny zariadenia bude percentuálny podiel na majetku Združenia TKO 

Semeteš, n.o. obcí a mesta zakladateľov v zakladateľskej listine. 

Návrh na uznesenie – bod B) č.5: Správna rada schvaľuje jednorazový finančný 

príspevok v podobe preplatenia nákupu techniky pre Združenie TKO Semeteš, n. o. – 

vysokozdvižný vozík s prídavným zariadením. Kľúčom pre výpočet podielu finančného 

príspevku z obstarávacej ceny zariadenia bude percentuálny podiel na majetku 

Združenia TKO Semeteš, n.o obcí a mesta zakladateľov v zakladateľskej listine. 

 



Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

Návrh na uznesenie – bod B) č.6: Správna rada poveruje riaditeľku Združenia TKO 

Semeteš, n. o., aby obstarala nový vysokozdvižný vozík s prídavným zariadením na 

uchopenie balíkov – svorka plochá. Parametre vysokozdvižného vozíka: elektrický, 4 

hydraulické funkcie, nosnosť min. 1500 kg, zdvih min. 3000 mm, ochranný rám, 

rozpätie svorky na balíky min. 1500 mm. 

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav 

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

8.2. Návrh na vyradenie krátkodobého majetku 

 

Ing. Jana Brezinová –  

V priebehu tohto roku sme vykonali inventúru krátkodobého majetku podľa evidencie -  

inventúrnej knihy Združenie TKO Semeteš, n. o. Predkladám Vám návrh na vyradenie 

krátkodobého majetku, ktorý je nerentabilný na opravu, alebo nefunkčný pre ich dlhodobé 

používanie. Väčšina majetku v predloženom návrhu na vyradenie má rok obstarania cca 

2005-2009 (viď. Príloha zápisnice – návrh na vyradenie krátkodobého majetku). 

Návrh na uznesenie – bod B) č.7: Správna rada schvaľuje vyradenie krátkodobého 

majetku podľa predloženého návrhu. 

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Stanislav   

Gašparík, Ing. Anton Dočár, Mgr. Katarína Chnapková (6) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

 Návrh bol schválený. 

 



8.3. Návrh na zmenu zvozového kalendára pre rok 2023 

 

Ing. Jana Brezinová –  

Zvoz zmesového komunálneho odpadu realizujeme v letnom období každých 14 dní 

a začiatkom októbra do konca apríla nasledujúceho roku sa interval zvozu mení na každý 

týždeň. Pre intenzifikáciu pracovnej doby zamestnancov (nábor nových zamestnancov na 

zimný zvoz) a zníženie nákladov obcí navrhujem letný – 14 dňový interval ponechať na 

celý rok, prípadne predĺžiť letný interval tak, že zvoz zmesového komunálneho odpadu 

„každý týždeň“ začne od decembra do konca januára nasledujúceho roka. Podľa 

skúseností a sledovania objemu odpadu v každej obci je tento návrh reálny 

a praktizovateľný. Je dokázané, že väčšina občanov nevyloží zbernú nádobu každý 

týždeň, skôr sa jedná o nesynchronizovaný zber (jeden týždeň vyloží zbernú nádobu 

občan č.1 druhý týždeň vyloží občan č.2). Dôkazom je aj počet žetónov, cez letný 14 

dňový interval je počet cca rovnaký, cez zimný interval je jeden týždeň vyšší počet 

a druhý týždeň o dve tretiny menej, a to u všetkých obcí.  

U separovaného odpadu bude od 01.01.2024 zmena pri zbere obalov z kovov. Po 

konzultácii s OZV ENVI-PAK, sa budú obaly z kovu zbierať spolu s plastami 

a kompozitnými obalmi/VKM/. Po zálohovaní obalov z kovu je výrazný pokles komodity 

a nakoľko OZV hradí vytriedenú zložku a nie skutočný náklad zvozu, musíme prejsť na 

systém, ktorý je zavedený vo viacerých zberových spoločnostiach. OZV ENVI-PAK má 

pripravené letáky pre občanov, ktoré bude distribuovať na obce. Benefitom takéhoto zberu 

je, že občan nemusí hromadiť komoditu celý štvrťrok, ale bude mu odobratá spolu 

s plastami a VKM každý mesiac. 

Prosím o zaslanie návrhov úpravy zberu zmesového komunálneho odpadu na rok 2024 

každej obce, aby som mohla zmeny zakomponovať do finálneho zvozového kalendára na 

rok 2024. Nie je vylúčené, že každá obec bude mať odlišný interval zvozu zmenového 

komunálneho odpadu. 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce Makov – návrh na zvoz komunálneho odpadu 

a separovaného odpadu v našej obci som Vám predložil (viď. Príloha zápisnice – list 

z obce Makov), trvám na navýšení počtu zvozov u komodity - papier, nakoľko je interval 

2x do roka nedostačujúci. 

 

Správna rada berie na vedomie navrhované zmeny vo zvozovom kalendári pre rok 2024. 

 

8.4. Návrh na ďalší postup vo veci námietky na územné konanie a vydanie 

právoplatného Stavebného povolenia spoločnosti WOOD ENERGY, s. r. o.  

 

Ing. Jana Brezinová –  

Dovoľte mi, aby som Vás informovala o poslednom rokovaní na stavebnom úrade v 

Turzovke, vo veci predloženej námietky na územné konanie a následné vydanie 

stavebného povolenia na spevnené plochy, spevnenie prístupovej cesty a pripojenie 



trafostanice (vo vlastníctve spoločnosti WOOD Energy, s. r. o.) k triediacej linke 

komunálneho odpadu. 

Združenie TKO Semeteš, podalo námietku na územné konanie, nakoľko parcela 5431/22 

nie je správne uvedená v nájomnej zmluve z roku 2020. Keďže sa nájomná zmluva nedá 

zapísať do Katastra nehnuteľností, organizácia žiadala od nájomcu nápravu spolu s 

vrátením časti parcely 5431/22 na základe nového GP, ktorý bol zrealizovaný v roku 

2021/06 so súhlasom konateľa Jozefa Grežďa a ústnou dohodou, že s dodatkom o vrátení 

časti parcely podľa nového GP súhlasí....bohužiaľ sa tak do dnešného dňa nestalo. 

Doba na zmier vypršala a podľa zápisnice z konania mala pracovníčka stavebného úradu 

vec posunúť na súd, avšak vydala právoplatné Stavebné povolenie na základe 

predloženého LV, čiže konateľ spoločnosti WOOD ENERGY, s. r. o., ktorý tvrdí, že sa 

chce dohodnúť, dal na Katastri nehnuteľnosti zapísať nájomnú zmluvu s chybnou 

parcelou. Zrazu sa nájomná zmluva s chybnou parcelou na Katastri nehnuteľnosti dala 

zapísať, čo je viac než zaujímavé.  

 

Správna rada berie na vedomie informáciu o priebehu rokovania na stavebnom úrade 

v Turzovke. Členovia Správnej rady sa dohodli, že vybraní dvaja členovia Správnej rady 

vyvolajú jednanie s konateľom spoločnosti WOOD ENERGY, s. r. o., ktorého 

predmetom bude vrátenie časti parcely 5431/22 podľa nového GP.  Na jednanie boli 

poverení Ing. Anton Dočár, JUDr. Ján Opiál 

 

8.5. Návrh na zaslanie žiadosti spoločnosti WOOD ENERGY, s. r. o., o uvoľnenie 

parcely č. 5431/28, na ktorú nemá žiadny právny nárok a plne ju využíva na 

svoje podnikateľské účely. 

Ing. Jana Brezinová – 

Organizácia Združenie TKO Semeteš, n. o. stratila veľkú časť manipulačnej plochy, bežne 

sa nevieme dostať k veľkoobjemovým kontajnerom, alebo do garáží (odstavené vozidlá 

spoločnosti WOOD Energy, s. r. o.). Častokrát je zatarasený vstup na rampu, kde 

manipulujeme so sklom. Priestor potrebujeme využívať na uskladnenie odpadu (balíkov) 

a veľkoobjemových kontajnerov, ktoré musíme presunúť z parcely 5431/22, nakoľko je v 

nájme WOOD Energy, s. r. o. a nie je v súlade s povoleniami OÚŽP – miesto ukladania 

odpadu nesmie byť prenajaté druhej osobe/rozpor účelu užívania/. 

Parcela 5431/28, na ktorej sú naše garáže a manipulačná rampa, je vo výlučnom 

vlastníctve Združenia TKO Semeteš, n. o.. Bývalý riaditeľ organizácie p. Ján Filo dal 

v zmluve z roku 2011 súhlas na prejazd vozidiel do skládky len po parcele 5431/32 a 

parcelu 5431/28 môže spoločnosť WOOD Energy, s. r. o. využívať len v časti 

vybudovanej mostovej váhy a unimobunky/vážnice. Konateľ spoločnosti si však na 

parcele odkladá stroje, ďalšie unimobunky, vybudoval si cez túto parcelu novú príjazdovú 

cestu do skládky a tým poškoduje vybetónovanú plochu nánosom blata, skladaním 

ťažkých 30m³ kontajnerov (denne 6 ks), čím je viditeľne poškodený betón. Za spevnené 

plochy v areáli dala organizácia nemalé finančné prostriedky, ktoré sa do dnešnej doby 

odpisujú. Myslím, že veľkosť prenajatých pozemkov z roku 2020 vo výmere 9746 m² je 



dostatočne rozsiahla, aby spoločnosť WOOD Energy, s. r. o. zaberala organizácií bez 

súhlasu ďalšie parcely a vyslovene jej bránila v jej činnosti. 

Preto žiadam správnu radu, aby ma poverila zaslať spoločnosti WOOD ENERGY, s. r. o. 

výzvu na uvoľnenie spomínanej parcely, odstrániť z nej uskladnený majetok (JCB, 

unimobunku, a ďalší sklad). Ďalej vo výzve upozorniť na zákaz parkovania vozidiel 

spoločnosti WOOD Energy, s .r. o., zákaz odkladania 30m³ kontajnerov, zákaz prejazdu 

vozidiel cez parcelu 5431/28 novovybudovanou cestou do skládky (okolo našej 

rampy).....pripomínam, prejazd je povolený len na parcele 5431/32.  

 

Správna rada berie na vedomie návrh na zaslanie žiadosti spoločnosti WOOD 

ENERGY, s. r. o., na uvoľnenie parcely č. 5431/28. Členovia Správnej rady sa dohodli, 

že vybraní dvaja členovia Správnej rady vyvolajú jednanie s konateľom spoločnosti 

WOOD ENERGY, s. r. o., ktorého predmetom bude tento návrh. Na jednanie boli 

poverení Ing. Anton Dočár, JUDr. Ján Opiál 

 

 

9. Záver 

 

Nakoľko bol program zasadania SpR TKO Semeteš n .o . prejednaný a žiaden z 

prítomných sa už neprihlásil do diskusie, predsedníčka Ing. Jana Majtanová poďakovala 

všetkým zúčastneným za účasť a SpR ukončila. 

      

 

 

  V Turzovke dňa 05.10.2023 

 

   Zapisovateľka: Ing. Jana Brezinová           ....................................................... 

 

   Predsedníčka: Ing.  Jana Majtanová       

                                                                         ....................................................... 

 . 

     Overovatelia zápisnice:  Ing. Stanislav Gašparík             ....................................................... 

                              Mgr. Katarína Chnapková      ....................................................... 

 

 

 

 


